
 
 
 
 
 
Aan het College van B&W 
Postbus 12345 
5200 GZ ’s-Hertogenbosch 
 
’s-Hertogenbosch, 25 augustus 2023 
 
Betreft: Schriftelijke vragen ex artikel 71 RvO over ''Is het alweer voorbij die Bossche Zomer?'' 
 
Geachte college, 
 
Deze zomer kijken we terug op mooie evenementen in onze gemeente zoals de Opera op de Parade, 
het Festival van het Levenslied, Smèrrig, de Bossche Kermis en Theaterfestival Boulevard. Grote 
evenementen waar velen van genoten. Ondanks dat corona achter de rug is, oogt het op het eerste 
gezicht op veel plekken in onze gemeente een stuk rustiger dan in voorgaande jaren waarin De 
Bossche Zomer plaats vond. Een prachtig initiatief dat in de donkere tijd van corona weer kansen 
bracht voor ondernemers, instellingen en inwoners. Na de editie van 2022 heeft De Bossche Zomer 
‘’een andere organisatorische invulling’’ gekregen bij ‘’gebrek aan urgentie en animo sinds het einde 
van de coronapandemie’’. Het concept werd ondergebracht bij Den Bosch Partners die – volgens de 
website van De Bossche Zomer – de essentie zouden behouden. Desondanks lijkt het opvallend stil 
rondom De Bossche Zomer en Den Bosch Partners.  
 
De Bossche Zomer lijkt dit jaar niet veel verder te komen dan een pop-up stadspark op het 
Burgemeester Loeffplein. Het is een leuk initiatief maar in verhouding tot concepten uit voorgaande 
edities als Costa del Silo, Waterkant, het Terras aan de Haven, Rooftopbar de Wolvenhoek, het terras 
bij de Sint-Jan, de Kemping, Rondom Dieske of Zomerterras Vonk & Vlam is het momenteel erg 
mager. Stuk voor stuk concepten die verdwenen zijn. Ook op social media is er weinig activiteit te 
bespeuren. Op de Instagram pagina ‘debosschezomer’ is sinds 8 september 2022 geen activiteit meer 
geweest, op de pagina ‘denboschpartners’ – die nu verantwoordelijk zijn voor de Bossche Zomer is 
zelfs nooit een bericht gepost. Ook de website van De Bossche Zomer lijkt compleet leeg, los van de 
mededeling dat het merk vanaf 2023 gewijzigd voortgezet zou gaan worden. Geen 
activiteitenkalender of gemakkelijk overzicht waar inwoners, cultuurmakers of ondernemers goed 
geïnformeerd worden over de mogelijkheden. Dat terwijl er in het bestuursakkoord structureel 
300.000,- euro per jaar beschikbaar is voor de organisatie van de Bossche Zomer. 
 
Dat het merk deze zomer compleet stil lijkt te zijn gevallen is ontzettend zonde. Het is een alom 
geprezen initiatief dat de kracht van de Bossche samenleving tentoonspreidde. Maatschappelijke 
organisaties, de culturele sector en ondernemers bundelden hun krachten om onvergetelijke zomers 
neer te zetten, buiten de gebaande paden en juist ook in de wijken. Laagdrempelig en toegankelijk 
voor iedereen. Urgentie en animo lijken niet een probleem, in juli lieten bijvoorbeeld 
horecaondernemers (via het BrabantsDagblad) nog weten dat ze staan te springen om extra 
capaciteit in de vorm van terrassen en de culturele sector wil doorgaans altijd een bijdrage leveren 
aan dit soort initiatieven. Zoals ook in het bestuursakkoord opgenomen staat wordt de De Bossche 
Zomer voortgezet. Waarbij de verbreding met amateurkunst, leefbaarheid in de wijken, sport en 
erfgoed verder wordt gelegd. Van die verbinding is echter nog weinig tot niets zichtbaar. De zomer 
van 2023 oogt daarmee meer als een tussenjaar en dat is erg jammer. Wat onze fractie betreft 
moeten de betrokken partijen alle zeilen bij zetten om tijdig met een groots plan van aanpak te 

https://debosschezomer.nl/
https://denboschpartners.nl/de-nieuwe-bossche-zomer/
https://www.bd.nl/den-bosch/bossche-horeca-wacht-al-poosje-op-uitbreiding-van-terrassen-jammer-dat-ik-nog-niet-weet-of-het-mag~a48dc7f7/


komen, zodat in 2024 De Bossche Zomer in alle facetten en alle wijken en dorpen van onze 
gemeenten weer gevierd kan worden. 
 
1. Hoe ziet het college het succes van voorgaande edities van de Bossche Zomer tot de editie van 

die er dit jaar heeft plaatsgevonden? 
2. Hoe heeft het kunnen gebeuren dat het succes van de Bossche Zomer in 2023 niet verder is 

uitgebouwd? 
3. Erkent het college ook dat met name horecaondernemers profiteren van de extra ruimte die De 

Bossche Zomer kan bieden zoals dat voorheen ook gebeurde? En bent u bereidt hier volgend jaar 
weer meer ruimte voor beschikbaar te stellen? 

4. In hoeverre is er in 2023 al ingezet op verbreding van De Bossche Zomer met amateurkunst, 
leefbaarheid in de wijken, sport en erfgoed? Welke partners gaat het college op wijkniveau 
betrekken? 

5. Zijn er al inspanningen gaande om de Bossche Zomer in 2024 weer tot een succes te maken 
conform de ambitie uit het bestuursakkoord? (Zoals ook uitgesproken in beantwoording op 
raadsvragen van Leefbaar ’s-Hertogenbosch op 13 april j.l.). 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Steven Elders, commissielid D66 
Bilal El Amraoui, raadslid D66 
 
 
 

https://s-hertogenbosch.raadsinformatie.nl/document/12780770/1#search=%22bossche%20zomer%22

